
     

FORENINGEN AF DANSKE SKATTEANKENÆVN 
 
 

 

Nyt medlem af bestyrelsen 

På den netop afholdte generalforsamling, er der sket udskiftning i bestyrel-
sen.  

Foreningens mangeårige medlem Kay Lundsgaard (A) fra SAN Midtøstjyl-
land udtræder. Bestyrelsen vil i den forbindelse gerne takke Kay for hans 
mangeårige virke i såvel bestyrelsen som i uddannelsesudvalget.  

Karina Kjærulff Sørensen (A), SAN Frederiksberg, indtræder i bestyrelsen. 
Karina har 10 års erfaring fra nævnsarbejdet, og sidder i dag som formand 
for SAN Frederiksberg. Karina har ud over at sidde i ankenævnet også en 
fortid som domsmand ved byretten. Bestyrelsen byder Karina velkommen. 

 
Årsmøde 2012 

FDS har den 4. og 5. november 2012 afholdt årsmøde i Aalborg. I årsmø-
det deltog ca. 160 repræsentanter fra FDS’ 30 medlemsnævn. 
 
Generalforsamlingen 
Med udgangspunkt i dagsordenen for generalforsamlingen blev der truffet 
følgende beslutninger: 
 
1. Valg af dirigent 

Efter indstilling fra bestyrelsen valgte generalforsamlingen FDS’ næst-
formand, Anette Stæhr, som dirigent. 

 
2. Beretning for foreningens virksomhed 

FDS’ formand, Richard Petersen, aflagde beretning for foreningens 
virksomhed siden årsmødet i august 2011. Generalforsamlingen tog be-
retningen til efterretning. Beretningen er offentliggjort på FDS’ hjem-
meside, og kan ses her. 

 
3. Fremlæggelse af revideret regnskab for regnskabsperiode afsluttet 

siden sidste ordinære generalforsamling 
Formanden fremlagde det reviderede regnskab for 2011. Regnskabet 
blev godkendt. 
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4. Offentliggørelse af bestyrelsens sammensætning 
Ny i bestyrelsen er Karina Kjærulff Sørensen, SAN Frederiksberg. Ka-
rina indtræder i stedet for Kay Lundsgaard, SAN Midtøstjylland.   
 

5. Valg af revisorer.  
De i 2010 valgte revisorer fortsætter. 

 
6. Eventuelt 

Generalforsamlingen behandlede ikke noget under dette punkt. 
 
 
Årsmødet i øvrigt 
På årsmødets konferencedel var der indlæg fra: 
 

• Camilla Hvidtfeldt, Rockwoolfonden. 
Sort arbejde. De anvendte plancher kan ses her.  
  

• Johnny S. Hansen, SKAT. 
Money transfer og projekt kreditkort. 
 

• Steffen Normann Hansen, SKAT. 
Aktuelt nyt fra skatteministeriet. De anvendte plancher kan ses 
her.  
 

• Anette Stæhr, formand for Fællesankenævn Bornholm. 
De foreløbige erfaringer fra Bornholm. De anvendte plancher kan 
ses her. 
 

• Ole Kjær, SKAT. 
Ole Kjær deltog i stedet for skatteminister Holger K. Nielsen, der 
måtte melde afbud på grund af finanslovsforhandlinger.  
 
Ole Kjærs oplæg handlede om skatteministeriets planer om en mo-
dernisering af klagestrukturen. 
 

• Hanne Søgaard Hansen, formand for Skatterådet, om arbejdet i 
Skatterådet. De anvendte plancher kan ses her.  
 

 
Årsmøde – en eller to dage? 

Efter et oplæg i plenumlokalet fra Kaj Kristensen, SAN Sydvestjylland, 
blev der på partigruppemøderne drøftet, om årsmødet kunne afvikles på én 
dag.  
 
Bestyrelsens medlemmer afrapporterede fra hver deres partigruppe, og der 
var overvejende tilslutning til, at årsmødet fortsat holdes over to dage.  
 
På gruppemøderne var der forslag om, at mødet kunne placeres mere cen-
tralt i landet, ligesom det blev drøftet, om det kunne lægges andre dage, 
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eksempelvis fredag/lørdag eller lørdag/søndag. Bestyrelsen arbejder videre 
med de modtagne input.  
 
 
Igangværende strukturdrøftelser 

Regeringen har bebudet, at der skal ske en ændring i klagestrukturen på 
skatteministeriets området. I den forbindelse har ministeriet nedsat en refe-
rencegruppe, som de involverede parter, FDS, Landsskatteretten og Vurde-
ringsankenævnsforeningen deltager i. Det er formandskabet, der repræsen-
terer foreningen.  
 
Bestyrelsen er tilfredse med, at ministeriet igen har fundet anledning til at 
inddrage foreningen i drøftelserne.  
 
Formandskabet har en tæt dialog med Vurderingsankenævnets repræsen-
tanter i referencegruppen.   
 
 
Ny ankechef 

Ankechef Bent Madsen har besluttet at gå på pension med udgangen af 
december 2012. Bestyrelsen vil gerne takke Bent for et godt og 
konstruktivt samarbejde. 
 
Ole Kjær indtræder som ny ankechef.  
 
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
 
Richard Petersen 
 
      Inge Dyrbye 
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